
     

Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného  

dňa 12.8.2019 

 

 

Prítomní:      Peter Dávid, Roman Rusko, Mgr. Peter Lipnický,  

                                 Ing. Michal Mališ, Mgr. Katarína Melagová, Ivan Donovl, 

                     Miroslava Budová - ospravedlnená 

                     Ing. Katarína Slamková - ospravedlnená 

Program:  1) Otvorenie 

  2) Voľba členov návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov 

                                    zápisnice 

  3) Schválenie programu rokovania 

  4) Kontrola plnenia uznesení 

  5) Prerokovanie a schválenie VZN č. 1/2019 o určení výšky príspevku na  

                       čiastočnú úhradu výdavkov v Materskej škole 

  6) Prerokovanie a schválenie priameho predaja spoluvlastníckych podielov  

                       v majetku obce na „C“KN parcelách č. 467 a 473 

  7) Prerokovanie a schválenie Rozpočtového opatrenie č. 1/2019 

  8) Informácie starostu obce o priebehu stavebných prác na ulici „Majer“ 

  9) Informácie starostu obce o aktuálnej situácii v podaných projektoch  

                       (PRV, MAS) 

               10) Diskusia, návrhy a pripomienky poslancov, hlavnej kontrolórky, občanov 

               11) Návrh na uznesenie a jeho schválenie 

                12) Záver zasadnutia 

                 

Bod 1 
     Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril  a viedol starosta obce Ján Dúbravský. 

 

Bod 2 

 Do návrhovej komisie boli navrhnutí nasledovní poslanci : Peter Dávid, Rusko Roman, 

Ing. Mališ Michal 

Hlasovanie poslancov OZ : 
 Výsledok hlasovania :    

P. 

č. 

Priezvisko, meno, titul Za Proti Zdržal sa 

1 Budová Miroslava -   

2 Dávid Peter ✓   

3 Donoval Ivan ✓   

4 Lipnický Peter, Mgr. ✓   

5 Mališ Michal, Ing. ✓   

6 Melagová Katarína, Mgr. ✓   

7 Rusko Roman ✓   

 Celkom : 6 0 0 

OZ schvaľuje komisiu na prípravu uznesenia OZ.  

 

Za zapisovateľku zápisnice určil starosta obce p. Zuzanu Mlynárčikovú, ekonómku obce. 

Za overovateľov zápisnice boli určení : Ivan Donoval, Mgr. Katarína Melagová 

 



     

Bod 3 

Program rokovania predniesol starosta obce. Program bol doplnený : 

- stanovisko HK k rozpočtovému opatreniu č. 1/2019 

- správa HK k polročnému hospodáreniu obce a plnenie rozpočtu obce k 30.6.2019 

 

Hlasovanie poslancov OZ : 
 Výsledok hlasovania :    

P. 

č. 

Priezvisko, meno, titul Za Proti Zdržal sa 

1 Budová Miroslava -   

2 Dávid Peter ✓   

3 Donoval Ivan ✓   

4 Lipnický Peter, Mgr. ✓   

5 Mališ Michal, Ing. ✓   

6 Melagová Katarína, Mgr. ✓   

7 Rusko Roman ✓   

 Celkom : 6 0 0 

OZ schvaľuje program rokovania OZ. 

 

Bod 4 

Starosta obce informoval prítomných o plnení uznesení z predchádzajúceho OZ. 

- uznesenie č.5, bod 8a) – splnené 

- uznesenie č.5, bod 8b) - splnené 

 

Bod 5 

Návrh VZN č. 1/2019 bol zverejnený na úradnej tabuli obce a web stránke obce od 18.7.2019 

do 12.8.2019 – neboli vznesené žiadne pripomienky. Starosta obce vyzval poslancov na 

hlasovanie : 

 

Hlasovanie poslancov OZ : 
 Výsledok hlasovania :    

P. 

č. 

Priezvisko, meno, titul Za Proti Zdržal sa 

1 Budová Miroslava -   

2 Dávid Peter ✓   

3 Donoval Ivan ✓   

4 Lipnický Peter, Mgr. ✓   

5 Mališ Michal, Ing. ✓   

6 Melagová Katarína, Mgr. ✓   

7 Rusko Roman ✓   

 Celkom : 6 0 0 

OZ schvaľuje VZN č. 1/2019. 

 

 

 

Bod 6  

Zámer na odpredaj spoluvlastníckeho podielu v majetku obce bol zverejnený na úradnej tabuli 

obce a web stránke obce od 30.5.2019 do 12.8.2019 – neboli vznesené žiadne námietky. 



     

Jedná sa o podiely na „C“KN parcele č. 467 – 1/20    14,05m2 

                                                                                           č. 473 – 1/20    24,15m2    

pod rodinným domom a dvor p. Rusko František s manž. Valériou, s.č. 169. 

Navrhovaná cena: 1,00 €/m2 , cena celkom : 38,20 € 

 

Hlasovanie poslancov OZ : 
 Výsledok hlasovania :    

P. 

č. 

Priezvisko, meno, titul Za Proti Zdržal sa 

1 Budová Miroslava -   

2 Dávid Peter ✓   

3 Donoval Ivan ✓   

4 Lipnický Peter, Mgr. ✓   

5 Mališ Michal, Ing. ✓   

6 Melagová Katarína, Mgr. ✓   

7 Rusko Roman ✓   

 Celkom : 6 0 0 

 OZ schvaľuje odpredaj uvedených spoluvlastníckych podielov. 

                                                                          

Bod 7 

Stanovisko hlavnej kontrolórky k rozpočtovému opatreniu č. 1/2019 predniesla ekonómka 

obce. HK doporučuje OZ schváliť RO č. 1/2019. 

OZ stanovisko HK berie na vedomie. 

- navýšenie BP o 18313,00 € 

- navýšenie KP o 49450,00 € 

- navýšenie FO : zostatok z predch.roku  135,00 € 

                            prevod z RF 62092,00 € 

 

- navýšenie BV o 17053,00 € 

- navýšenie KV o 62720,00 €  

 

Hlasovanie poslancov OZ : 
 Výsledok hlasovania :    

P. 

č. 

Priezvisko, meno, titul Za Proti Zdržal sa 

1 Budová Miroslava -   

2 Dávid Peter ✓   

3 Donoval Ivan ✓   

4 Lipnický Peter, Mgr. ✓   

5 Mališ Michal, Ing. ✓   

6 Melagová Katarína, Mgr. ✓   

7 Rusko Roman ✓   

 Celkom : 6 0 0 

OZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 1/2019 

 

Bod 8 

Správu HK o polročnom hospodárení obce a plnení čerpania rozpočtu k 30.6.2019 predniesla 

ekonómka obce. 



     

Čerpanie : 

- bežné príjmy 145198,08 € 

- bežné výdavky 128219,69 € 

- kapitálové príjmy 49450,00 € 

- kapitálové výdavky 592,25 € 

Prebytok rozpočtu k 30.6.2019 – 66371,42 € 

 

OZ berie na vedomie. 

 

Bod 9 

Starosta obce informoval o prebiehajúcich stavebných prácach na ulici „Majer“: 

- práce pred asfaltovaním sú takmer dokončené, ostáva dočistiť krajnice 

 

OZ berie na vedomie. 

 

Bod 10 

Starosta obce informoval o podaných projektoch (PRV, MAS) : 

- detské ihrisko – schválená dotácia z úradu vlády 

- oprava miestnej komunikácie – schválená dotácia z MF SR 

- kamerový systém – schválený NFP z PPA 

- podaná žiadosť o mimoriadny odstrel diviačej zveri 

 

OZ berie na vedomie. 

 

Bod 11 

Diskusia : 

otázka - p. Izairi Arben a Loydl Albert : 

 – cesta do ulici je v dezolátnom stave, nedá sa chodiť autami, po každom daždi voda tečie 

cestou, nie rigolom – čo sa s tým dá robiť? 

odpoveď p. Dúbravský : 

- žiadosť na opravu MK je podaná na PPA (PRV) od roku 2016, je urobená PD, vybraný 

dodávateľ – odpoveď zatiaľ žiadna. Obec zrejme bude musieť použiť vlastné prostriedky, ale 

na všetky MK obec nemá prostriedky naraz, preto ich robíme po častiach. Na túto ulicu treba 

najviac finančných prostriedkov, pretože sa tu zbiehajú dve cesty. 

Ak sa podarí v tomto roku aspoň provizórne sa obce pokúsi vyspraviť cestu tak, aby sa dalo 

chodiť autami – pred RD s.č. 143-144 a 148 

 

otázka p. Rusko Roman : orezanie tují pri zvoničke 

odpoveď p. Dúbravsky : musí sa oboznámiť so situáciou, žiadosť na vypílenie 

 

Bod 12 

Nakoľko nikto nevzniesol ďalšie návrhy ani pripomienky, starosta obce ukončil zasadnutie 

OZ. 

 

V Železnej Breznici, 12.8.2019 

Zapísala : Mlynárčiková 

 

 

Overovatelia zápisnice :   Mgr. Katarína Melagová               ....................................... 

                                          Ivan Donoval                            .......................................                                   


